

Articles from Tådås

Styrelsesammanträde med Tådås väg- och samfällighetsförening 2008-05-18

2008-05-18 06:05:04 admin Tådås

Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och samfällighetsförening

2008-05-18

Närvarande: Gunilla Jägemalm, Olof Karlsson, Sigrid Sjöstedt, Anneli Brander, Kerstin Svensson, Bosse Willfors och Gunnar Sahlström.

Plats: hos Anneli.

1. Mötet öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm.
2. Dagordningen godkändes.
3. Uppföljning gjordes av föregående möte. Kvar att göra är att sätta upp räcke vid backen vid D. Leuchovius.
Beslöts att Gunilla kontaktar polisen för att höra närmare om grannsamverkan.
Frågan om hög ljudnivå och lukt från reningsverket skall tas med Aqua.
Gunilla har skrivit till några fastighetsägare beträffande skräp på tomten. Bra uppröjning har sedan skett i vissa fall.
4. Rapporterna från områdessamordnarna skall Gunnar vidarebefodra till Jan Kilnäs. Två saknas, från Peter N och Jan O. Gunnar påminner.
5. Gunilla informerade att ridförbudsskyltarna tagits ner efter påminnelse från kommunen.
6. Beslöts att Gunilla kompletterar vårt överklagande beträffande ridning med att det efter att förbudsskyltarna tagits ner det finns risk för mycket ökad ridning. Vi hävdar också att ridning inte kan vara tillåten på stigarna. De skadas mycket lätt.
7. Vägarna är OK. Skrapning har skett. Prov görs med asfaltkross på anslutningen till Bergsvägen.
8. Gunilla och Olle rapporterade från kurs med Enskilda vägars förening. Vi har redan klarat av formalia med samfällighetsbildning, stadgar mm.
-Viktigt är att om det finns fler ägare till en fastighet skall vid stämmor alla vara närvarande eller vara företrädda av ombud och att de röstar lika för att deras röst skall räknas. Beslöts att Gunnar tar reda på alla ägare.
-Föreningen har rätt att röja 2 meter från väg om det inte är tomtmark.
-I stämmoprotokollet är det viktigt att det framgår att

debiteringslängden är framlagd och när betalning skall ske.

9. Slutkontroll av reningsverket har inte skett. Fortsatt injustering behövs. En tillbyggnad kan behöva göras för viss materiel.
10. Olle åtog sig att göra en lista på arbeten som återstår.
Inge Månsson har åtagit sig att göra ett brunnshus till nya brunnen.
Bosse W lovade att hjälpa till.
11. Gunnar fortsätter göra en ny medlemsförteckning.
12. Ekonomin är god.
Diskussion uppstod om fondavsättningar. Fond kan behövas dels för allmänna oförutsedda kostnader dels för planmässigt underhåll och förnyelse. Den andra typen av fond skall finnas enligt lagstiftningen som också anger att en underhålls- och förnyelseplan skall göras. Gunnar åtog sig att göra ett förslag.
13. .Ordinarie stämma blir den 5.7 kl 15.00.
14. Nästa styrelsemöte bestämdes till den 15.6 hos Gunilla.
15. Öviga frågor
 - a) På arbetsdagen eldades en stor hög vid sommarängen. Detta var inte bra eftersom det innehöll sådant som inte skall eldas så, impregnerat och målat virke t ex. Risk finns för att brunn 1 som ligger i närheten förorenas då regnvatten senare kan föra ner föroreningar från askan. Eldningen gav också luftföroreningar.
Det kan också ifrågasättas om arbetsdagen skall användas till att elda det som enskilda tomtägare lagt upp.
Det beslöts att ej tillåta upplag i fortsättningen i detta område. Avfall kan köras till stationen i Heås. Bo Andersson kan hyra ut sin släpkärra billigt.
 - b) Eftersom styrelsens protokoll inte är offentliga, ofta är arbetsmaterial och kan innehålla känslig information om enskilda personer beslöts att ta upp frågan på kommande stämma.
 - c) Gunilla frågade avgående styrelsemedlemmarna Olle, Sigrid och Gunnar om de kan tänka sig omval. Olle och Gunnar kan det. Gunilla åtog sig att höra med Rolf Persson hur han ställer sig till att bli kassör
 - d) Den 27.5 skall Gunilla delta i tingsrätten mot en medlem som inte betalat avgift. Beslöts att Anneli också deltar.
 - e) Uppkom åter diskussion om hur vi skall hantera att byggnad ställs upp och materiel mm förvaras utanför egen tomt. Vi har tidigare i protokoll uppmanat dem det gäller att före nästa stämmomöte ta bort sådant. Gunilla åtog sig att höra med byggnadsnämnden om lämplig hantering och att ta upp frågan på stämman.

Sammanträdet avslutades.

Gunnar Sahlström

Sekreterare

Gunilla Jägemalm

ordförande

